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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 

Készült: Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének Dóc Községi Önkormányzat 

nagytermében 2018. február 14. napján, 13 30 órakor megtartott, soros nyílt ülé-

séről. 
 

Jelen vannak: képviselő-testület részéről: 

 Tóth Margit polgármester  

 Ficsor Zoltánné  alpolgármester 

 Biczók Imre képviselő 

 Sipos György képviselő 

 Turda Gábor képviselő 

 

 tanácskozási joggal meghívottak részéről: 

 

 dr. Bánfi Margit  jegyző 

 

 távolmaradását előre jelezte:   ---- 

 

 Jegyzőkönyvvezető: Berta Eszter ügyintéző 

 

A képviselő-testületi ülésre szóló meghívót a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete tartalmazza. 

A jelenléti ívet a jegyzőkönyv 2. sz. melléklete tartalmazza. 

 

Sipos György, a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke, mint a polgármesteri, 

alpolgármesteri és képviselői vagyonnyilatkozatokat kezelő bizottság elnöke, a napirendek 

tárgyalása előtt bejelentette, hogy az Mötv-ben foglaltaknak megfelelően minden érintett 

határidőben eleget tett vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségének. 

 

Tóth Margit polgármester köszöntötte a képviselő-testületet, elmondta, hogy az 5 képvi-

selőből 5 fő megjelent, megállapította, hogy az ülés határozatképes. Bejelentette, hogy Dr. 

Bánfi Margit jegyző van jelen az ülésen és közölte, hogy a jegyzőkönyvvezető Berta Eszter, 

majd megnyitotta az ülést. Ismertette az ülés napirendjét és kérte azok elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal elfogadta a napirendi 

pontokat. 
 

6/2018.(II. 14.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Napirend elfogadása 

H a t á r o z a t 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2018. február 14-i so-

ros, nyílt testületi ülés napirendi pontjait az alábbiak szerint határozza 

meg: 

 

1. Beszámoló a Képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott dönté-

sekről, utasításokról, fontosabb tárgyalásokról, valamint a lejárt határidejű 

határozatok végrehajtásáról 
2. Védjük meg településeinket, védjük meg hazánkat” felhívás 

3. Tájékoztató a települést érintő közlekedési közszolgáltató 2017. évi mun-

kájáról 

4. Bergendóc Szociális Szövetkezet kérelme együttműködésre 

5. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testületének …./2018.(…..) ön-

kormányzati rendelete az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről – 

KÖZMEGHALLGATÁS keretében-  

6. „Kulturális értékek megőrzése Dócon” című pályázat benyújtása 

7. Helyi szabadidős szolgáltatások fejlesztése Dócon” című pályázat 
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benyújtása 

8.  „Nyári szabadidős tábor szervezése Dócon” című pályázat benyújtá-

sa 

 

1 Napirendi pont 

Tárgy: Beszámoló a Képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott döntésekről, 

utasításokról, fontosabb tárgyalásokról, valamint a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 3. sz. melléklete tartalmazza. 

 

Tóth Margit polgármester ismertette az előterjesztést, megkérdezte, hogy az írásban meg-

küldött beszámolóval kapcsolatban van-e hozzászólás, észrevétel? 

 

Turda Gábor képviselő olvasta a beszámolóban, hogy Farkas Sándor országgyűlési képvi-

selő úr itt járt Dócon. Tudott-e segítséggel lenni az Alföldvíz Zrt. vezeték kiváltással kap-

csolatos megkeresése ügyében? 

 

Tóth Margit polgármester elmondta, itt volt és a költségvetésünkről érdeklődött. Nem 

tudott segíteni, mert a megkeresésben egy ajánlás szerepel, nem volt szükség a közbenjá-

rásra. Más települést is megkeresett ezzel az üggyel az Alföldvíz Zrt., ez nem csak Dócot 

érinti. 

 

Hozzászólás 

 

Sipos György képviselő úr elmondta, hogy részt vett az Egészségügyi Alapellátás Közös 

Fejlesztéséért önkormányzati társulás társulási ülésén, ahol a társulás 2018. évi költségve-

téséről, és a 2018. évi közbeszerzési tervéről született döntés. 

 

Ficsor Zoltánné alpolgármester tájékozatta a képviselő-testületet arról, hogy részt vett a 

óvoda szülői értekezletén, ahol tájékoztatta a szülőket az óvodát érintő TOP pályázatok 

aktualitásairól, annak kezdetéről. Kérte a megértést és a türelmet. 

 

Tóth Margit polgármester megköszönte a hozzászólásokat és megkérdezte, hogy hány 

nagycsoportos van jelenleg az óvodában? 

 

Ficsor Zoltánné alpolgármester elmondta, hogy jelenleg 6 fő nagycsoportos van. 

 

Mivel több hozzászólás nem volt, így a polgármester ismertette a határozati javaslatot és 

kérte annak elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az előterjesztést elfo-

gadta és az alábbi határozatot hozta:  

 

7/2018.(II. 14.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Beszámoló a Képviselő-testület jogkörében a két ülés között kiadott döntésekről, 

utasításokról, fontosabb tárgyalásokról, valamint a lejárt határidejű határozatok 

végrehajtásáról 

 

H a t á r o z a t 

 
Dóc Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a pol-

gármester beszámolóját a képviselő-testület jogkörében a 

két ülés között kiadott döntésekről, utasításokról, fontosabb 

tárgyalásokról elfogadja. 
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2 Napirendi pont 

Tárgy: „Védjük meg településeinket, védjük meg hazánkat” felhívás 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 4. sz. melléklete tartalmazza. 

 

Tóth Margit polgármester ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy csak határozati 

javaslat lett kiküldve. Felolvasta az országgyűlési képviselőtől kapott megkeresést. 

Majd megkérdezte, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta-e a 

határozati javaslatot? 

 

Sipos György képviselő a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, 

hogy a bizottság a megkeresésben foglaltakat megtárgyalta és azt elfogadásra javasolta a 

képviselő-testületnek. 

 

Hozzászólás 

 

Mivel hozzászólás nem volt, így az polgármester ismertette a határozati javaslatot és kérte 

annak elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 4 igen szavazattal és 1 tartózkodás mel-

lett az előterjesztést elfogadta és az alábbi határozatot hozta:  

 

8/2018.(II. 14.) Kt. határozat 

 
Tárgy: Döntés a „Védjük meg településeinket, védjük meg hazánkat” felhívásról 

 

H a t á r o z a t 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő - testülete megtárgyalta a „Véd-

jük meg településeinket, védjük meg hazánkat” felhívásról szóló előter-

jesztést és az alábbi határozatot hozta: 

 

1. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő- testülete elutasítja a Soros-

tervet, és azt, hogy a településünkön bevándorlás szervező irodát 

működtessenek. 

2. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő – testülete úgy határozott, 

hogy a településekre komoly fenyegetést jelentő tömeges betelepítés 

miatt felkéri Magyarország Kormányát, hogy ha kell, jogszabályok-

kal lépjen fel a Soros-terv és a bevándorlás szervező Soros-

szervezetek ellen. 

 

3 Napirendi pont 

Tárgy: Tájékoztató a települést érintő közlekedési közszolgáltató 2017. évi munkájáról 

 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 5. sz. melléklete tartalmazza. 

 
Tóth Margit polgármester ismertette az előterjesztést. Megkérdezte a Pénzügyi, Ellen-

őrző és Ügyrendi Bizottság elnökétől, hogy megtárgyalta-e a bizottság a tájékoztatót? 

 

Sipos György képviselő a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, 

hogy a bizottság a tájékoztatást megtárgyalta és azt elfogadásra javasolta a képviselő-

testületnek. 

 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy két helyi lakos kérését továbbítottuk, hogy a 
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reggeli Csongrádra közlekedő busz betérjen Dóc központjába, hogy a Csongrádra iskolába 

járó gyerekeknek ne kelljen kimenni a Szili sarokhoz. A sikeres közbenjárásért önkor-

mányzatunknak az érintettek köszönetüket fejezték ki. Ezt a köszönetet ezúton továbbítjuk 

a DAKK Zrt. felé. Elmondta, hogy egyéb észrevétel, panasz nem érkezett a közösségi köz-

lekedéshez kapcsolódóan. 

 

Hozzászólás 

 

Mivel hozzászólás nem volt, így az polgármester kérte a tájékoztatás elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal a tájékoztatást a telepü-

lést érintő közlekedési közszolgáltató 2017. évi munkájáról tudomásul vette. 

 

4 Napirendi pont 
 
Tárgy Bergendóc Szociális Szövetkezet kérelme együttműködésre 

 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 6. sz. melléklete tartalmazza. 
 

Tóth Margit polgármester megkérdezte a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság 

elnökétől, hogy megtárgyalta-e a bizottság a megkeresést? 

 

Sipos György képviselő a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, 

hogy a bizottság a megkeresést megtárgyalta és azt elfogadásra javasolta a képviselő-

testületnek. 
 

Ficsor Zoltánné alpolgármester megkérdezte, hogy ezek szerint aláírjuk az együttműködést? 

 

dr. Bánfi Margit jegyző elmondta, hogy a határozati javaslat második mondata tartalmazza a kité-

teleket a nyilatkozatok megtételére és az együttműködés aláírására vonatkozóan. 

 

Tóth Margit polgármester szintén elmondta, hogy amennyiben az iratok kellően alátá-

masztják a szövetkezet törvényes működését, úgy megtehető az együttműködés aláírása. 
 

Hozzászólás 

 

Mivel több hozzászólás nem volt, így a polgármester ismertette a határozati javaslatot és 

kérte az előterjesztés elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az előterjesztést elfo-

gadta és az alábbi határozatot hozta:  

 
9/2018.(II. 14.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Bergendóc Szociális Szövetkezet kérelme együttműködésre 

 

H a t á r o z a t 
 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő- testülete a fenti tárgyú előterjesztést 

megtárgyalta és az alábbi határozatot hozta:  

 

A Dóc Községi Önkormányzat Képviselő – testülete megtárgyalta a 

Bergendóc Szociális Szövetkezet, 6766 Dóc, Arany János u. 26., felké-

rését és támogatja a szövetkezeti együttműködést, valamint a részjegy 

vásárlást 1000 Ft.- összegben. 

 

Felhatalmazza a polgármestert, hogy a Bergendóc Szociális Szövetkezet 
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Alapító Dokumentumának és a szövetkezet 2016. évi beszámolójának 

megismerése után a szükséges aláírásokat, nyilatkozatokat tegye meg. 
 
Határidő: 2018. március 30. 

Felelős: polgármester 

 

Tóth Margit polgármester a képviselő testületi ülést felfüggesztette és elmondja, hogy 

az ülés soron következő, 5. napirendi pontját az Önkormányzat 2018. évi költségveté-

séről, 16 30 órakor kezdődő közmeghallgatás keretében tárgyalja. 

 
5 Napirendi pont 
 

Dóc Községi Önkormányzat 2018. évi költségvetése – közmeghallgatás kereté-
ben 

Előadó: Tóth Margit polgármester 

Az elfogadott költségvetési rendeletet és a költségvetési rendelet végrehajtásának elfo-

gadott rendeletét a jegyzőkönyv 7. sz. melléklete tartalmazza. 

 

Tóth Margit polgármester köszöntötte a meghívottak, valamint a lakosság részéről megje-

lenteket. Ismertette a közmeghallgatás napirendi pontját és elmondta, hogy a könnyebb 

érthetőség érdekében egy kivetíthető tájékoztatót készített az önkormányzat, majd részlete-

sen ismertette a kimutatásokat az alábbiak szerint. 

 
Dóc Község Önkormányzat kiadásai és bevételei:  

Bevételek: 

Működési célú támogatások 60.580 eFt., amely lényegesen magasabb összeg a tavalyi évi-

nél és elmondta, hogy ide tartozik az OEP-től a védőnői alapfeladatokra kapott 2 113 eFt.- 

támogatás és a 2017. évben megítélt 30 000 eFt.- járda-felújítási programra kapott támoga-

tás is. 

Közhatalmi bevételeink összege 14 300 e Ft, amelyet a helyi adók, mint telekadó, gépjár-

műadó (40%), iparűzési adó, alkotnak. 

Működési bevételeket a sírhelymegváltás, haszonbérlet, terembérletből származó bevételek 

és a továbbszámlázott szolgáltatások után kapott befizetések alkotják. 

A 2018. évi finanszírozási bevételek összege: 213 151 e Ft.-, mely tartalmazza a 2017. 

évben folyósított EU-s pályázatok (TOP) előlegét. 

Kiadások: 

A kiadások vonatkozásában tájékoztatást nyújt a személyi juttatásokról, melynek összege 

19 156 m Ft 

A dologi kiadások tekintetében elmondta, hogy ez fedezetet nyújt a kötelező rezsi és épület 

fenntartási kötelezettségekre, valamint a zöldterületek karbantartására. Hatalmas területet 

kell rendben tartani, úgymint a temető területe, központi tér és intézményeink környezeté-

nek területei is. Főleg nyáron látszik az a terület, amelyet az önkormányzatnak kell rend-

ben tartani. 

Ellátottak pénzbeni támogatása a lakhatási támogatást, gyógyszerkiadások támogatását, 

Bursa Hungarica felsőoktatási pályázatban való részvételt fedezi. Nagyon örülünk, hogy 

tudjuk a felsőoktatásban résztvevőket támogatni. 

Működési célú támogatásokkal kapcsolatban elmondja, hogy a közös önkormányzat fenn-

tartásához 14 m Ft-tal járul hozzá az önkormányzat, a Család- és Gyermekjóléti Szolgálat 

feladatellátáshoz fizetendő hozzájárulás 2 317 e Ft. 

Az Szegedi Kistérség Többcélú Társulása felé szociális feladatok ellátásához történő hoz-

zájárulást fizetünk 1 965 e Ft összegben. Elmondta, hogy Dóc Község Önkormányzat kép-

viselő-testülete úgy döntött, hogy 2018. július 01-től a tanyagondnoki szolgálat és a házi 

segítségnyújtást a Sándorfalva Egyesített Szociális Szolgálatához kapcsoljuk, hogy ezek a 

szolgáltatások is egy kézben legyenek. A szolgáltatás ugyanígy működik majd tovább za-

vartalanul, változást nem fognak érzékelni az ellátottak. 

A belső ellenőri feladatok ellátására 130 e Ft, a civil szervezetek támogatására 240 e Ft 
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összeget terveztek be. 

Néhány mondatban tájékoztatást ad a tervezett beruházásokról, fejlesztésekről az alábbiak 

szerint: 

Használt pótkocsi és jármű vásárlása 2 500 e Ft.- Szükség van sok esetben a tanyagondno-

ki autóra, de egy másik hasonló járműre is szükség lenne. 

Erőgép beszerzésére vonatkozó pályázat önrésze 534 e Ft.-, amelyet Sándorfalva várossal 

közösen beadott pályázatból származik. Egy traktor és munkagép vásárlását jelenti, mely 

munkagép a külterületi utak karbantartását segítené. Karácsonyi ajándékként járdafelújítás-

ra 30 m Ft támogatást nyert önkormányzatunk. Elmondta, hogy a már meglévő járdák fel-

újítására lehet fordítani. Még nem került az összeg lehívásra, ez még folyamatban van. 

Kis értékű tárgyi eszközök beszerzésére 417 e Ft- ot terveztek, amely az önkormányzat 

tulajdonában lévő informatikai eszközök (számítógépek, laptopok) javítására, korszerűsíté-

sére lett betervezve.  

Tájékoztatást nyújtott a LEADER pályázatokkal kapcsolatos önerő biztosításáról is, 1 297 

e Ft összegben, melyről a közmeghallgatást követően dönt a képviselő-testület az elfoga-

dott költségvetéssel. 

 

Fejlesztések:  

A TOP pályázatok összege 179 587 e Ft az alábbiak szerint. 

Szociális alapszolgáltatások fejlesztése Dócon , amely az orvosi lakás felújítását jelenti 

egy gyermekjóléti- és családsegítő szolgálati hely kialakításával. Ez a pályázat hétfőn lé-

pett abba a stádiumba, hogy az ajánlatkérők kiküldésre kerültek.  

A második TOP-os pályázat a dóci óvoda akadálymentesítését foglalja magába. Dócon 

1953 óta létezik óvoda, ami nagy büszkeség a dóciaknak, de sajnos nagyon régen esett át 

korszerűsítésen. Ennek a pályázatnak a keretein belül ezt a hiányosságot pótoljuk, hiszen 

belül teljesen fel lesz újítva, megújul a mosdó és a konyha rész, valamint akadálymentesít-

ve is lesz. 

A harmadik TOPos pályázat is az óvodára vonatkozik, ez egy fűtéskorszerűsítést jelent, 

részleges nyílászáró cserével, kazáncserével. A beruházás összköltsége 10 223 e Ft.- 

 

A legnagyobb pályázatunk az a Szeged-Ópusztaszerrel összekötő kerékpárút építése, a 

beruházás összköltsége 132 345 e Ft.- Ez közel 6 km-t jelent Dóc közigazgatási területén. 

 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy ennyit kívánt elmondani röviden és lényegre 

törően a költségvetéssel kapcsolatban és felkérte a képviselőket, majd a lakosságot, hogy 

az elhangzottakkal kapcsolatban fejtsék ki véleményüket, tegyék fel kérdéseiket. 
 

Hozzászólás 

 

Baranyi Ildikó: a kerékpárút betér Dócba? 

Tóth Margit polgármester nem 

Vágó Gábor: akkor mi értelme van? 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy a Szeged-Ópusztaszerrel összekötő kerékpárút-

ról van szó, amely érinti Sándorfalva, Dóc közigazgatási területét is. 

Vágó Gábor. ez Dócnak miért jó? 

Tóth Margit polgármester ez nem a mi pályázatunk, annyi közünk van hozzá, hogy érinti 

a közigazgatási területünket. 

dr. Bánfi Margit jegyző elmondta, hogy ez egy Európai Uniós pályázat, ennek a pályázat-

nak turisztikai célja van. 

Vágó Gábor. a 14 m Ft-os Közös Önkormányzati Hivatal működéséhez való hozzájárulás 

mi jelent? Ki lehetne fejteni részletesebben? 

Tóth Margit polgármester egy köztisztviselő munkabére, aki a napi 8 órában hatósági és 

egyéb ügyintézési feladatokat lát el,  továbbá a háttérmunkát végzők munkájának fedezetét 

jelenti. Az anyakönyvvezető, közterület-felügyelő, szociális ügyintéző, jegyzői tevékeny-

ség, jogászi tevékenység. A részletes ismertetésre felkérte Lázár Margit mb. gazdasági 

csoportvezetőt.  
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Lázár Margit mb. gazd. csop.vezető részletesen tájékoztatta a kérdés feltevőjét. 1 fő köz-

tisztviselő, aki a napi ügyintézési feladatokat látja el heti 40 órában. Sándorfalván látják el 

az adózási feladatokat, szociális ügyeket, ezenkívül gazdálkodási részről az önkormányzat 

költségvetésének elkészítését, éves beszámolóit, anyakönyvezéssel kapcsolatos feladato-

kat. 

Káló Gábor: mit lehet tudni a szélessávú internet megvalósításáról? 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy az elmúlt héten érkezett tájékoztatás az INVI-

TEL Zrt-től, melyben a megvalósításról kaptunk tájékoztatást. Pontos dátumról nem értesí-

tették hivatalunkat, de amint tudunk szolgálni konkrét időponttal, úgy haladéktalanul meg-

tesszük. 
Baranyi Ildikó megkérdezte, hogy a járda felújítási programban új járdákat is építenek vagy a 

meglévő járdákat újítják fel és megkérdezte, hogy melyik utcák érintettek, 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy a Petőfi utca végig, Alkotmány utca végig és a 

Dóczy M. utca érintett a felújítással. 
 

Hozzászólás 

 

Tóth Margit polgármester megkérdezte a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság el-

nökétől, hogy megtárgyalta-e az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló önkor-

mányzati rendeletét? 

 

Sipos György képviselő a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, 

hogy a bizottság a tájékoztatást megtárgyalta és azt elfogadásra javasolta a képviselő-

testületnek 3 igen szavazattal. 
 

Mivel több hozzászólás nem volt, így a polgármester ismertette a határozati javaslatot és 

kérte az előterjesztés elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az előterjesztést elfo-

gadta és az alábbi határozatot hozta:  
 

10/2018. (II.14.) Kt. határozat 
 

Tárgy: Az Államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A §-a értelmében Dóc 

Község Önkormányzat Képviselő-testülete a költségvetési évet követő három év-

re megállapítja saját bevételeinek és adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fi-

zetési kötelezettségeinek várható összegét 

 

H a t á r o z a t 
 

1) Dóc Község Önkormányzatnak, a Magyarország gazdasági stabili-

tásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) bekezdése szerinti 

adósságot keletkeztető ügylete, és abból eredő fizetési kötelezettsé-

ge nincs. 

 

2) Az adósságot keletkeztető ügyletekhez történő hozzájárulás részle-

tes szabályairól szóló 353/2011 Kormány-rendelet 2. § (1) bekez-

dése szerint Dóc Községi Önkormányzat saját bevételei a követke-

zők: 

Helyi adó:  14.200 eFt 

Bírság- és pótlék bevétel:  100 eFt 

Három évre vonatkozóan összesen: 

2018. év 14.300 eFt. 

2019. év 14.300 eFt. 

2020. év 14.300 eFt. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete minősített többséggel, 5 igen szavazattal 

az alábbi rendeletet alkotta: 
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1/2018.(II.15.) önkormányzati rendelet 
 

Tárgy: Az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről  

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megal-

kotta az önkormányzat 2018. évi költségvetéséről szóló 

1/2018.(II.15.) önkormányzati rendeletét. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete minősített többséggel, 5 igen szavazattal 

az alábbi rendeletet alkotta: 

 

2/2018.(II.15.) önkormányzati rendelet 
 

Tárgy: Az önkormányzat költségvetésének végrehajtási szabályairól 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete megalkotta az 

önkormányzat költségvetésének végrehajtási szabályairól szóló 

2/2018.(II.15.) önkormányzati rendeletét. 
 

Tóth Margit polgármester felkérte a megjelent közszolgáltatók képviseletében megjelenteket, 

hogy röviden tájékoztassák a lakosságot az aktualitásokról, tudnivalókról. 

 

Priváczki- Juhász Zsolt Alföldvíz Zrt. képviseletében köszöntötte a megjelenteket és elmondta, 

hogy a nyári vízfogyasztással kapcsolatos teendőkre hívná fel a figyelmet. Arra kérte a felhaszná-

lókat, hogy a hőség idején, hogy a szociális célú vízfogyasztásra használják a vizet, ezek a főzés, 

mosás, tisztálkodás, wc-öblítés, hogy elkerülhető legyen a vízszolgáltatás csökkenése. Felhívta a 

figyelmet, hogy amennyiben bármilyen más jellegű probléma, üzemzavar lépne fel, úgy szívesked-

jenek ezt jelezni a 0-24 órás diszpécserszolgálat felé a mihamarabbi hibaelhárítás miatt. 

Tóth Margit polgármester megköszönte a tájékoztatást Priváczki-Juhász Zsoltnak és fel-

kérte a Magyar Közút Zrt. képviselőjét, hogy tájékoztasson a dóci bekötőút felújításával 

kapcsolatban. 

Fűzi Zoltán a szentesi mérnökségtől elmondta, hogy konkrét dátumot nem tud mondani, 

januárban kihelyezték a tájékoztató táblákat, de egyenlőre annyit tudni, hogy a jövő héten a 

budapesti központban megkezdődtek a kivitelezői egyeztetések. 

Tóth Margit polgármester megköszönte a tájékoztatást és elmondta, hogy ő kedvezőbb 

információkra számított. Elmondta, hogy most már nagyon kínos, hogy augusztus második 

feléhez képest még mindig nem sok minden történt az úttal. Jó lenne, ha most már fizikai 

ténykedést is láthatnánk a bekötőúton, hiszen az augusztusi felújítást örömhírként megje-

lentettük a helyi újságunkban, amit most már látunk, hogy hiba volt. 

Fűzi Zoltán elmondta, hogy mivel az út természetvédelmi területen halad, ezért a felújítási 

munkák előkészítése sokkal több időt vesz igénybe, sokkal körültekintőbben kell eljárni.  

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy eddig is és ezután is jelezni fogjuk az út keze-

lőjének, hogy milyen panaszaink vannak. 

Vágó Gábor megkérdezte, hogy az útalapot érinti a felújítás? Milyen széles lesz az út? 

Fűzi Zoltán: szakaszosan érinti az útalapot, 5,5 m széles, ami a megengedett útszélesség. 

Biczók Imre képviselő: a „dóci tó” résznél kapni fog az út valamilyen megerősítést, hiszen 

jelenleg is látható, hogy azon a részen csúszik szét az út és középen keletkeznek a repedé-

sek. 
Fűzi Zoltán : a tervezők alaposan végigjárták, ők állapították meg az elvégzendő munkákat. 

Tóth Margit polgármester nem arról van szó, hogy a teljes útszakaszon történik az útalap 

megerősítése? 

Fűzi Zoltán az útalap megerősítése csak szakaszosan fog megtörténni. 

Tóth Margit polgármester megköszönte a tájékoztatást és mivel több hozzászólás nem 

érkezett a Magyar Közút NZrt-hez, megkérte a Szegedi Hulladékgazdálkodási Nonprofit 

Zrt. ügyvezető igazgatóját, dr. Koltainé dr. Farkas Gabriellát, hogy röviden tájékoztassa a 

megjelenteket a számlázás jelenlegi helyzetéről, valamint a zöldszámos lomtalanításról. 
Dr. Koltainé dr. Farkas Gabriella ügyv. igazgató asszony köszöntötte a megjelenteket és el-
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mondta, hogy a számlázás mindenkit érint nemcsak Dóc lakosait. Elmondta, hogy a Szegedi Hulla-

dékgazdálkodási NZrt.. a számlázási adatokat sikeresen továbbította a NHKV Zrt. holding felé. 

Sajnos azonban a holding részéről akkor kezdődött meg a számlázási rendszerük fejlesztése, ami-

kor az erre vonatkozó törvény megjelent, ezért történt az elmaradás. Reméli, hogy a következő 

negyedévi számlázás már a törvényi előírásoknak megfelelően, időben fog történni. A számlázással 

kapcsolatos tájékoztatást követően megkérdezte, hogy ezzel kapcsolatban van-e kérdés. 

Baranyi Ildikó: elmondta, hogy nem lát változást a számláin a chipezés bevezetését követően, nem 

lett sem kevesebb, sem több a fizetendő összeg, pedig ők nem sok hulladékot termelnek és azt hitte, 

hogy ezzel a rendszerrel, majd a hulladék mennyisége után fognak fizetni. 

Dr. Koltainé dr. Farkas Gabriella ügyv. igazgató asszony a hulladékgazdálkodási törvény ren-

delkezik arról, hogy a lakosoknak 110 l-es edény ürítése után kell fizetniük és  ha többlet hulladék 

kerül kihelyezésre, azért különbözetet kell fizetni, amely kiszámlázásra kerül értesítés hátrahagyása 

mellett. A szelektív gyűjtés ingyenes, amelyet sárgazsákos rendszerrel biztosítanak, de elmondta, 

hogy ezt is chippel ellátott edények fogják felváltani és ezzel együtt megszűnik a sárgazsákos rend-

szer. 

Baranyi Ildikó: a chipes rendszer akkor mire szolgál pontosan?  

Dr. Koltainé dr. Farkas Gabriella ügyv. igazgató asszony: a bonyolultabb településszerkezetű 

településeknek egy ún. feketeürítés kiszűrésére szolgál. Azt figyelik, hogy esetleg sokkal több hul-

ladékot tesz ki valaki, mint amire a szolgáltatási szerződése vonatkozik vagy olyan veszi igénybe a 

szolgáltatást, aki nem rendelkezik szerződéssel. 

Baranyi Ildikó nem lehet egy mennyiségmérőt beszereltetni a járművekbe, hogy kiszűrjék azokat 

is, akik sokkal kevesebb hulladékot tesznek ki? 

Dr. Koltainé dr. Farkas Gabriella ügyv. igazgató asszony elmondta, hogy az erre szolgáló tech-

nológia létezik ugyan, de ez kb. 10 millió forintos fejlesztés lenne járművenként. A jelenlegi chipes 

rendszer a mennyiséget nem méri, kizárólag az illegális ürítéseket szűri ki. Jelenleg az tapasztalha-

tó, hogy az illegális hulladékot is a közszolgáltatónak kell elszállítania. 

Tóth Margit polgármester megkérte Dr. Koltainé Dr. Farkas Gabriellát, hogy néhány szó-

ban ismertesse a hamarosan bevezetésre kerülő házhoz menő lomtalanítási rendszerről. 
Dr. Koltainé dr. Farkas Gabriella ügyv. igazgató asszony elmondta, hogy sok panasz érkezett a 

lakosság és az önkormányzatok részéről, hogy lomtalanításkor jogosulatlan lakosok is igénybe 

veszik a szolgáltatást, veszélyes hulladék is kihelyezésre kerül, valamint a guberálók szétszórják, a 

kirakott lomtalanításra szánt hulladékot. A zöldszámos lomtalanítás azt jelenti, hogy a lakoshoz 

előzetes bejelentés után a szolgáltató házhoz megy egy előre egyeztetett időpontban és elviszi a 

hulladékot. Ez telefonon intézhető, de ha esetleg nincs telefon, akkor az önkormányzatok segítséget 

nyújtanak az időpont egyeztetés lebonyolításában. 

 

Tóth Margit polgármester megköszönte a távolmaradt DAKK Zrt-nek, hogy a lakossági 

kérelem alapján kért járat betér a falu központjába és nem kell hosszabb utat megtenni, 

hogy elérjék a Szegedről Csongrádra közlekedő járatot a Csongrádon tanuló diákok. To-

vábbá köszönetét fejezte ki a COOP Zrt-nek a dóci bolt fejlesztéséért és a Becsei boltnak 

is, hogy részt vesz a lakosság ellátásában. 

Néhány szót ejtett a dóci közbiztonságról, mely során megköszönte a rendőrök folyamatos 

jelenlétét, szükség esetén a gyors intézkedést és elmondta, hogy Dócon a közbiztonság 

elfogadhatónak mondható. Megköszönte a körzeti megbízottak munkáját. 

 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy a közmeghallgatás további három napirend 

megtárgyalásával folytatódik, majd megköszönte a meghívottaknak a megjelenést.  
 

Baranyi Ildikó megkérdezte, hogy a temetőnél lehetne-e egy tükröt kihelyezni, mert az ott lévő 

útszakasz beláthatatlan és balesetveszélyes. 

dr. Török Éva aljegyző elmondta, hogy ez többszázezer forintba kerülne és a Dócon lévő forgalom 

nem megfelelően indokolja egy ilyen eszköz felszerelését. 

Baranyi Ildikó: akkor egy szakértői véleményt kell kérni, vagy aláírást kell gyűjteni? 

Tóth Margit polgármester hozzátette, hogy ő is rendszeresen jár a dóci temetőbe és való-

ban nem kellően indokolja a forgalom a tükör kihelyezését, valamint ez a szigorú költség-

vetés sem teszi lehetővé. 
Baranyi Ildikó megkérdezte, hogy az ingatlanuk melletti területen lévő létesítménnyel mi az ön-

kormányzat vagy a tulajdonos terve, mert az nem szolgál semmit. 

dr. Török Éva aljegyző elmondta, hogy meg kell nézni, hogy kinek a területén van a szóban forgó 

építmény és azon információ birtokában tudnak a kérdésre válaszolni. Elmondta, hogy utána fog-

nak járni 
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Baranyi Ildikó megköszönte a választ. 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy még három napirend megtárgyalása van hátra, 

ha nincs további kérdés, észrevétel, akkor azok megtárgyalásával folytatódik a közmeg-

hallgatás. 

 
 

6 Napirendi pont 
 

Tárgy: „Kulturális értékek megőrzése Dócon” című pályázat benyújtása 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 8. sz. melléklete tartalmazza. 

 

Tóth Margit polgármester ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy településünknek 

lehetősége nyílik a területünkön elhelyezett keresztek felújítására. 5 kereszt és az iskola 

előtt lévő kopjafa felújítására van lehetőség a pályázatban. A támogatás összege 2 millió 

forint, az önrész pedig 352 941 Ft. Megkérdezte, hogy az írásban megküldött előterjesztés-

sel kapcsolatban van-e hozzászólás, észrevétel? 

Biczók Imre képviselő megkérdezte, hogy a réten a kútnál lévő kereszt és a lezuhant repü-

lős emlékműve is szerepel a pályázatban? 

Tóth Margit polgármester elmondta, hogy a kútnál lévő kereszt igen, de a repülős em-

lékmű nem szerepel benne. 

 

Hozzászólás 

Tóth Margit polgármester megkérdezte, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bi-

zottság megtárgyalta-e a határozati javaslatot? 

 

Sipos György képviselő a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, 

hogy a bizottság a határozati javaslatot megtárgyalta és azt elfogadásra javasolta a képvise-

lő-testületnek. 

 

Mivel több hozzászólás nem volt, így a polgármester ismertette a határozati javaslatot és 

kérte annak elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az előterjesztést elfo-

gadta és az alábbi határozatot hozta:  

 

 

11/2018. (II.14.) Kt. határozat 
 

Tárgy: „Kulturális értékek megőrzése Dócon” című pályázat benyújtása 

 

H a t á r o z a t 

 

1. Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályáza-

tot kíván benyújtani a Vidékfejlesztési Minisztérium által kiírt, „Kulturális 

értékek megőrzése és megismertetése” című, VP6-19.2.1.-21-A1-17 kód-

számú pályázati felhívásra „Kulturális értékek megőrzése Dócon” címmel. 

 

a) A támogatás formája: vissza nem térítendő támogatás.  

b) A támogatás pályázati felhívás szerinti lehetséges mértéke: 85 %.  

c) A megpályázandó összeg: bruttó 2.000.000 Ft.  

d) A pályázat elnyeréséhez, illetve megvalósításához szükséges pá-

lyázati önerő: bruttó 352 941 Ft 

2. A Képviselő-testület a határozat 1. d) pontja szerinti pályázati önerő kiegé-
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szítést Dóc Község Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormányzat 

2018. évi költségvetésről szóló 1/2018 (II.15) Ör. rendelet 3. számú mellék-

letének 77. során biztosított Felújítások megnevezésű sor terhére biztosítja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Bánfi Margit jegyző 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilatko-

zatok megtételére, a pályázat aláírására és benyújtására. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Tóth Margit polgármester 

 
 

7 Napirendi pont 
 

Tárgy: „Helyi szabadidős szolgáltatások fejlesztése Dócon” című pályázat benyújtása 

 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 9. sz. melléklete tartalmazza. 

 

Tóth Margit polgármester ismertette az előterjesztést. Elmondta,hogy Dóc központjá-

ban egy rekreációs terület kialakítására kerül sor. A támogatás összege 3 347 775 ft, 

önerő 590 784 Ft.-, majd megkérdezte, hogy a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizott-

ság megtárgyalta-e a határozati javaslatot? 

 

Sipos György képviselő a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, 

hogy a bizottság a határozati javaslatot megtárgyalta és azt elfogadásra javasolta a képvise-

lő-testületnek. 

 

Mivel több hozzászólás nem volt, így a polgármester ismertette a határozati javaslatot és 

kérte annak elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az előterjesztést elfo-

gadta és az alábbi határozatot hozta:  
 

12/2018. (II.14.) Kt. határozat 
 

Tárgy: „Helyi szabadidős szolgáltatások fejlesztése Dócon” című pályázat benyújtása 

 

H a t á r o z a t 

 

1.Dóc Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályáza-

tot kíván benyújtani a Vidékfejlesztési Minisztérium által kiírt, „Helyi ci-

vil, sport és szabadidős szolgáltatások fejlesztése” című, VP6-19.2.1.-21-

3-17 kódszámú pályázati felhívásra „Helyi szabadidős szolgáltatások fej-

lesztése Dócon” címmel. 

 

e) A támogatás formája: vissza nem térítendő támogatás.  

f) A támogatás pályázati felhívás szerinti lehetséges mértéke: 85 %.  

g) A megpályázandó összeg: bruttó 3 347 775 Ft 

h) A pályázat elnyeréséhez, illetve megvalósításához szükséges pá-

lyázati önerő: bruttó 590 784 Ft 

2. A Képviselő-testület a határozat 1. d) pontja szerinti pályázati önerő kiegé-

szítést Dóc Község Önkormányzat Képviselő-testületének az önkormány-

zat 2018. évi költségvetésről szóló 1/2018. (II.15.) Ör. rendelet 3. számú 



 

  – 12 – 

mellékletének 77. során biztosított Felújítások megnevezésű sor terhére 

biztosítja  

Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Bánfi Margit jegyző 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilatko-

zatok megtételére, a pályázat aláírására és benyújtására. 

Határidő:  azonnal 

Felelős:      Tóth Margit polgármester 

 
 

8 Napirendi pont 
 

Tárgy: „Nyári szabadidős tábor szervezése Dócon” című pályázat benyújtása 

Az előterjesztést a jegyzőkönyv 10. sz. melléklete tartalmazza. 

 

Tóth Margit polgármester ismertette az előterjesztést. Elmondta, hogy a támogatás 

összege 2 millió forint, önerő 352 941 forint, majd megkérdezte, hogy a Pénzügyi, El-

lenőrző és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta-e a határozati javaslatot? 

 

Sipos György képviselő a Pénzügyi, Ellenőrző és Ügyrendi Bizottság elnöke elmondta, 

hogy a bizottság a határozati javaslatot megtárgyalta és azt elfogadásra javasolta a képvise-

lő-testületnek. 

 

Mivel hozzászólás nem volt, így a polgármester ismertette a határozati javaslatot és kérte 

annak elfogadását. 

 

Dóc Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 5 igen szavazattal az előterjesztést elfo-

gadta és az alábbi határozatot hozta:  

 

13/2018. (II.14.) Kt. határozat 
 
Tárgy: „Nyári szabadidős tábor szervezése Dócon” című pályázat benyújtása 

 

H a t á r o z a t 

 

1…Dóc Község Önkormányzat Képviselő-testülete úgy határoz, hogy pályá-

zatot kíván benyújtani a Vidékfejlesztési Minisztérium által kiírt, „Kul-

turális értékek megőrzése és megismertetése” című, VP6-19.2.1.-21-

A1-17 kódszámú pályázati felhívásra „Nyári szabadidős tábor szervezé-

se Dócon” címmel. 

 

a) A támogatás formája: vissza nem térítendő támogatás.  

b) A támogatás pályázati felhívás szerinti lehetséges mértéke: 85 %.  

c) A megpályázandó összeg: bruttó 2.000.000 Ft.  

d) A pályázat elnyeréséhez, illetve megvalósításához szükséges pá-

lyázati önerő: bruttó 352 941 Ft 

2. A Képviselő-testület a határozat 1. d) pontja szerinti pályázati önerő ki-

egészítést Dóc Község Önkormányzat Képviselő-testületének az ön-

kormányzat 2018. évi költségvetésről szóló 1/2018. (II.15.) Ör. rendelet 

3. számú mellékletének 72. során biztosított Beruházások megnevezésű 

sor terhére biztosítja 
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 Határidő: azonnal 

Felelős: dr. Bánfi Margit jegyző 

 

3….A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a szükséges nyilat-

kozatok megtételére, a pályázat aláírására és benyújtására. 

 

Határidő:  azonnal 

Felelős:      Tóth Margit polgármester 

 
 

 

Mivel több hozzászólás nem volt, így a polgármester megköszönte a megjelenteknek a 

részvételt és az ülést 18:30 órakor bezárta. 

 

 

 

K.m.f. 

 

 

 

 

Tóth Margit s.k. Dr. Bánfi Margit s.k. 

 polgármester jegyző 


